
    
REPUBLIKA HRVATSKA
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA
OPĆINA MARIJANCI
OPĆINSKO VIJEĆE

KLASA: 024-08/23-01/1
URBROJ: 2158-27-01-23-5
U Marijancima, 03. studenog 2023. godine

 ZAPISNIK

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Marijanci održane 03. studenog 2023. godine s početkom
u 19:00 sati.
Od vijećnika su 
prisutni: Ana Alšić, Josip Dukmenić, Davor Jurkić, Samir Kovačević, Ivan Mesaroš, Ana Mužar
Dubrović, Nikola Pandurić.
nisu prisutni: Kruno Belošević, Alen Babić 
,ostali prisutni: Darko Dorkić – načelnik Općine Marijanci, Ivan Pandurić- pročelnik JUO, Ana
Prevolšek – zapisničar.
Predstavnici medija: Lidija Aničić, RDM, Hrvatski Radio Valpovštine
Sjednica je započela s radom u 18:00 sati.

Predsjednik Ivan Mesaroš pozdravlja sve nazočne i konstatira da je sjednici prisutno 7 od 9
vijećnika, te da postoji kvorum za donošenje odluka.

Predlaže  Anu  Prevolšek  za  zapisničarku,  te  Krunu  Beloševića  i  Davora  Jurkića  za
ovjerovitelje zapisnika, te na takav prijedlog nitko od nazočnih nije imao primjedbi.
Nadalje, predsjednik predlaže slijedeći:

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća (I.Mesaroš)
2. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Općine 

Marijanci za 2023. godinu te projekcija proračuna za 2024. i 2025. godinu (D. Dorkić)
3. Donošenje Zaključka o iskazu interesa za ulazak Općine Marijanci u suvlasništvo 

komunalnog poduzeća DOROSLOV d.o.o. Donji Miholjac (D. Dorkić)
4. Donošenje Odluke o sufinanciranju troškova pregleda svinjskog mesa na trihinelu te 

financiranje troškova odvoza animalnog otpada 2023. godine (D. Dorkić)
5. Donošenje Programa zimskog održavanja lokalnih prometnica na području Općine 

Marijanci 2023. godine (D. Dorkić)
6. Usvajanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Marijanci za 2023. 

godinu (D. Dorkić)
7. Usvajanje Polugodišnjeg izvještaja o radu načelnika Općine Marijanci za razdoblje 

01.01. – 30.06.2023. godine (D. Dorkić)
8. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o Provedbi plana upravljanja imovinom u 

vlasništvu Općine Marijanci za razdoblje 1.1.-31.12.2022. godine (D. Dorkić)
9. Izvješće o odbijanju izdavanja suglasnosti tvrtki EKO – FLOR PLUS d.o.o. na 

primjenu cjenika za obavljanje javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 
području Općine Marijanci (D. Dorkić)

10. Izvješća Dječjeg vrtića „Pinokio” Donji Miholjac:
a.) Godišnje izvješće o ostvarivanju plana i programa rada Dječjeg vrtića „Pinokio” za 

pedagošku godinu 2022./2023.



b.) Godišnji plan i program rada Dječjeg vrtića „Pinokio” za pedagošku godinu 
2023./2024.

11. Vijećnička pitanja i razno

Predsjednik otvara raspravu na predloženi Dnevni red, budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, 
te konstatira kako se Dnevni red za 17. sjednicu  usvaja sa 6 glasova ZA , 1 glas SUZDRŽAN.

Ad 1.
Predsjednik otvara raspravu u svezi Zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća, a budući da iste 
nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća –  usvojen sa 5 glasova ZA , 2 glasa SUZDRŽAN.

Ad 2.
Pod ovom točkom načelnik pojašnjava kako je u skladu s Odlukom o zaduživanju potrebno 
izmijeniti postojeću Odluku o izvršavanju proračuna. Naime, s obzirom da Ministarstvo financija za
traženi kredit treba izdati suglasnost, a u razmatranju davanja suglasnosti tražena je dopuna Odluke 
o izvršavanju proračuna na način da se u istu ugradi slijedeća odredba : „ Općina Marijanci planira 
se u 2023. godini zadužiti do iznosa 600.000,00 eura na način da će u 2023. godini iskoristiti 
262.400,00 eura, te u 2024. godini 337.600,00 eura. Očekivani iznos duga po svim kreditima do 
kraja godine iznosit će 758.452,54 eura.” 
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Marijanci za 2023. 
godinu, te projekcija proračuna za 2024. i 2025. godinu usvojena sa 5 glasova ZA i 1 glas 
SUZDRŽAN i 1 glas PROTIV.

Ad 3.
Načelnik pod ovom točkom iznosi kako je s ciljem poboljšanja komunalnih usluga na našem 
području bilo razmatrano više opcije, a koje su bile u vidu osnivanja vlastitog komunalnog 
poduzeća ili udruživanje s drugom jedinicom lokalne samouprave.
S obzirom da je prva opcija bila suradnja s Općinom Magadenovac u području osnivanja 
zajedničkog komunalnog poduzeća, no do te suradnje ipak nije došlo. U trenutku kada je sadašnji 
koncesionar za odvoz otpada povećao cijene ističe kako je pregovarao i s Gradom Valpovom i 
Donjim Miholjcem oko tog pitanja, te je dogovor postignut s Gradom Donji Miholjac.
Naime, postoji interes s obje strane za ulazak Općine Marijanci u suvlasništvo komunalnog 
poduzeća Grada Donjeg Miholjca – DOROSLOV d.o.o Donji Miholjac. Sukladno navedenom 
predlaže se donošenje zaključka o iskazu interesa kojim su navedene sve radnje koje je potrebno 
odraditi radi zaključenja ovog pravnog posla. 
Predsjednik otvara raspravu, na istu se javlja vijećnik Samir Kovačević koji ističe kako ne podržava
partnerstvo, te da je po njemu puno bolja opcija osnovati vlastito komunalno poduzeće.
Načelnik mu odgovara kako isto prihvaća kao ideju, te da je i sam razmatrao tu opciju, ali s obzirom
da se radi o uhodanom poduzeću smatra da je partnerstvo bolji odabir. Također ističe da je glavni 
razlog prvenstveno uređenje groblja, a zatim sve ostalo. Nadalje, na raspravu se uključuje 
predsjednik Ivan Mesaroš kojeg zanima da li ćemo moći na taj način ostvariti sredstva iz mjera 
vlade vezano za poticanje spajanja.
Načelnik odgovara da da, i da se radi o iznos od 5 % povrata, ali na samo određena ulaganja, dok se
na uslugu ne može ostvariti.
Dalje, na raspravu se javlja vijećnik Josip Dukmenić kojeg zanima na koji način je planiran ulazak 
u suvlasništvo, da li je to financijski udio ili udio u imovini. Nadalje, da li bi se time riješile i usluge
ukopa i dimnjačarska služba.
Načelnik odgovara kako je planirana imovina za ulazak u suvlasništvo, a to su svi naši strojevi i 
oprema, te parcela u Črnkovcima u zoni, te parcela u Marijancima „plinska stanica”.



Što se tiče poslova planirano je da će raditi sve što je zakonski moguće, to uključuje odvoz 
komunalnog otpada, održavanje nerazvrstanih cesta, upravljanje grobljima, dimnjačarsku službi i 
sve ostalo.
Također što se tiče organizacije planirano je da sadašnji namještenici postanu zaposlenici 
komunalnog poduzeća.
Budući da se više nitko nije javio za raspravu, predsjednik zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako je:

Zaključak o iskazu interesa za ulazak Općine Marijanci u suvlasništvo komunalnog poduzeća 
DOROSLOV d.o.o. Donji Miholjac – usvojen sa 6 glasova ZA i 1 glas PROTIV.

Ad 4.
Pod ovom točkom načelnik predlaže donošenje Odluke o sufinanciranju troškova pregleda 
svinjskog mesa na trihinelu, te troškova odvoza animalnog otpada za razdoblje od 01.11.2023. - 
28.02.2024. godine. Ističe da se radi o Odluci koju ovo vijeće već redovno donosi svake godine, te 
nije ništa mijenjana.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Odluka o sufinanciranju troškova pregleda svinjskog mesa na trihinelu, te financiranju troškova 
odvoza animalnog otpada 2023. godine – usvojena sa 7 glasova ZA.

Ad 5.
Načelnik pojašnjava kako u skladu sa zakonom predlaže Program zimskog održavanja lokalnih 
prometnica na području Općine Marijanci koji se primjenjuje od 15.11.2023 do 15.03.2024. godine.
Programom su uređene ulice i naselja koja pripadaju u djelokrug održavanja prometnica.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Program zimskog održavanja lokalnih prometnica na području Općine Marijanci 2023. godine– 
usvojen sa 7 glasova ZA.

Ad 6.
Pod ovom točkom načelnik je prezentirao polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine 
Marijanci. Ističe slijedeće:
Ostvareni prihodi poslovanja ostvareni su 41,63 % iznosa u odnosu na planirane, najveće 
odstupanje se bilježi kod prihoda od zakupa poljoprivrednog zemljišta čije se ostvarenje očekuje 
krajem proračunske godine. prihodi od prodaje nefinancijske imovine u odnosu na planirane 
ostvareni su 4,54 % iznosa čije se ostvarenje očekujem također krajem proračunske godine.
Sve ostalo je unutar plana bez većih odstupanja.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Marijanci za 2023. godinu– usvojen sa 5 
glasova ZA, 1 glas PROTIV i 1 glas SUZDRŽAN

Ad 7.
Pod navedenom točkom načelnik je podnio svoj izvještaj o radu za razdoblje od 01.01 – 
30.06.2023.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o radu načelnika Općine Marijanci za razdoblje 
01.01. – 30.06.2023. godine – usvojen sa 5 glasova ZA, 1 glas PROTIV i 1 glas SUZDRŽAN



Ad 8.
Pod ovom točkom načelnik pojašnjava izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu
Općine Marijanci za razdoblje od 01.01 – 31.12.2022. Plan za 2022. godinu sastoji se od:
1. Plana upravljanja trgovačkim društvima u (su)vlasništvu Općine Marijanci,
2. Plana  upravljanja  i  raspolaganja  stanovima  i  poslovnim  prostorima  u  vlasništvu  Općine

Marijanci, 
3. Plana upravljanja i raspolaganja građevinskim zemljištem u vlasništvu Općine Marijanci, 
4. Plana prodaje nekretnina u vlasništvu Općine Marijanci,
5. Plan rješavanja imovinsko – pravnih odnosa,
6. Plan provođenja postupka procjene nekretnina u vlasništvu Općine Marijanci,
7. Provedba projekata javno – privatnog partnerstva,
8. Plan vođenja registra imovine,
9. Plan  postupaka  vezanih  uz  savjetovanje  sa  zainteresiranom  javnošću  i  pravo  na  pristup

informacijama koje se tiču upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Općine Marijanci,
10. Plan zahtjeva za darovanja nekretnina upućen Ministarstvu državne imovine.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Odluka o usvajanju Izvješća o Provedbi plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Marijanci za razdoblje 1.1.-31.12.2022. godine – usvojena sa 5 glasova ZA, 1 glas PROTIV i 1 
glas SUZDRŽAN

Ad 9.
Načelnik pojašnjava kako je koncesionar EKO-FLOR PLUS d.o.o podnio zahtjev za izdavanje 
suglasnosti na primjenu cjenika koji sadržava povećanje varijabilnog dijela cijene, te je ipak 
ponuđena niža cijena od one koja je bila na savjetovanju. Budući da postoji dogovor i plan oko 
ulaska u suvlasništvo komunalnog poduzeća Grada Donjeg Miholjca ističe kako je odbio izdati 
suglasnost na primjenu cjenika, što je za posljedicu imalo otkaz ugovora o koncesiji od strane 
koncesionara, te od 01.01.2024 godine EKO-FLOR PLUS d.o.o više neće odvoziti otpad s našeg 
područja.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo predsjednik zatvara istu, te se prelazi na 
slijedeću točku Dnevnog reda.

Ad 10.

Pod navedenom točkom načelnik pojašnjava kako je Dječji vrtić „Pinokio” Donji Miholjac podnio 
svoje izvješća i to 
a.) Godišnje izvješće o ostvarivanju plana i programa rada Dječjeg vrtića „Pinokio” za pedagošku 
godinu 2022./2023.
b.) Godišnji plan i program rada Dječjeg vrtića „Pinokio” za pedagošku godinu 2023./2024.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo predsjednik zatvara istu, te se prelazi na 
slijedeću točku Dnevnog reda.

Ad 11.
Vijećnička pitanja i razno

Budući da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Ivan Mesaroš je zaključio 17. sjednicu 
Općinskog vijeća Općine Marijanci u 19:00 sati.

Zapisnik sastavila: Ana Prevolšek

Ovjerovitelji zapisnika                                                                    PREDSJEDNIK  VIJEĆA  
Kruno Belošević                      Davor Jurkić                                             Ivan Mesaroš, mag.oec, v.r.


